
Reactie op onderzoeksrapportage Statenwarmte van november 2020 
 
Het rapport van Statenwarmte lijkt gericht op een gewenste uitkomst en is op veel 
punten tendentieus, misleidend, onjuist en onvolledig. Dit blijkt bijvoorbeeld uit: 
 
 Het feit dat het DWA-rapport uitgaat van de onrealistische (gemeente)wens om 

het Statenkwartier uiterlijk 2030 geheel aardgasvrij te maken. Dat strookt niet met 
de kenmerken en belangen van de wijk.  

 De presentatie van het DWA-rapport als absolute waarheid, terwijl er twijfels zijn 
over de onafhankelijkheid van dit bureau en over zijn aannames en conclusies. 

 De misplaatste aandacht voor zogenaamd representatieve eigen steekproeven, 
ook gezien de selectiviteit van steekproeven & respons en hun geringe omvang. 

 De draai die men geeft aan (de uitslag van) de wijkbrede meningspeiling. 
 Het gebrek aan zelfreflectie over de effectiviteit van de eigen communicatie. 
 De juichende teksten over bewonersparticipatie in warmtenetten, met de onjuiste 

conclusie dat 20% van de wijk € 5.000 wil investeren in een collectief warmtenet. 
 Het ontbreken van aandacht voor de drama’s met warmtenetten in de realiteit. 
 
De genoemde punten zijn slechts voorbeelden. Het rapport lijkt geheel afgestemd op 
de omstreden visie van Statenwarmte op de energietransitie in het Statenkwartier.  
Dat maakt het ondoenlijk om de rapportage met gerichte feedback in lijn te brengen 
met de realiteit en met de mening van de wijk. Die heeft immers in een wijkbrede 
meningspeiling met bijna 80% alle voorstellen van Statenwarmte afgewezen.  
De rapportage kan dus ook geen basis zijn voor vervolgactiviteiten. 
 
Met deze conclusie en het beëindigen van het project Statenwarmte onstaat ruimte 
voor een frisse start van een dialoog over verduurzaming in het Statenkwartier. 
Hopelijk kan die wèl kan rekenen op draagvlak in de wijk. 
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